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精密吸风手印台

Precision Manual screen printer with vacuum table

PSM-4060V

PSM-5070V

PSM-6080V
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使用说明书

Operation Instruction

●前 言

欢迎您使用我司产品!

我司热诚为您提供满意优质产品,并希望您对我公司提出宝贵意见,以便与您共求发展、共创双赢。

我司是集研发、制造、销售、产品服务为一体的企业，专注烫金机，移印机，丝网印刷及辅助设备的开发和制造。

我司技术力量雄厚、设备齐全、测试技术完善，拥有严谨的质量管理和完善的产品售后、技术咨询的服务体系。

我司产品的关键部件选用西门子、三菱、菲利浦、施耐德等日本、台湾、欧美国际知名品牌。产品质量可靠，性

能稳定。

我司的主要产品为：

▲ 各类平面丝网印刷设备；

▲ 网版制作、曝光及其辅助设备；

▲ 紫外线（UV）干燥工艺如磨砂、晶体冰花、皱纹、七彩宝石等设备；

▲ 红外线（IR）干燥设备；

▲ 各类油盘移印机和油盅移印机；

▲ 各类平面烫金机，曲面烫金机，热转印机，烫画机。

产品广泛用于精密电子、视窗镜片、电脑按键、陶瓷、玻璃、CD光盘、背光导电板、薄膜开关、印制电路板（PCB）、

场致发光片（EL）、液晶显示片（LCD）、信号显示（LED）光电太阳能等行业的加工。我司技术力量雄厚、加工设备齐

全、工艺先进、测试硬、软件完善，拥有严谨的质量管理体系。

公司以“精益求精、不断创新”的质量及经营理念， 孜孜不倦的追求精神，追求完美，跨越无限 ,与您携手共创

美好未来。

秉承技术不断进步的原则，本说明书中的说明及参数、图片仅供参考，以最新实物或双方约定为准；
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Our dedication to provide you with quality products, and hope that you told me to give valuable advice to seek
common development with you to create a win-win situation.

Our company is research and development, manufacturing, sales, products and services for the integrated
enterprise, focused on stamping machines, Pad printing machines, screen printing and ancillary equipment development
and manufacturing. Our strong technical force, equipment, testing techniques improve, with rigorous quality control and
perfect after-sales, technical consulting services system.

Key components of our products use Siemens, Mitsubishi, Philips, Schneider and other Japanese, Taiwan,
European and American brands. Product quality, performance and stability.
Our main products are:

▲ All types of flat screen printing equipment;

▲ Screen production, exposure and auxiliary equipment;

▲ Ultraviolet (UV) drying process, such as scrub, UV Frosting , UV Ice crystals, UV wrinkles, UV colorful stones and
other equipment;

▲ Infrared (IR) drying equipment;

▲ Various types of Inkwell and sealed pad printing machine;

▲ Various types of flat hot stamping machine, surface bronzing machine, heat transfer machine, heat transfer machine.

Our products are widely used in precision electronics, window glasses, computer keys, ceramics, glass, CD
ROM, back-light conductive plate, membrane switches, printed circuit board (PCB), electric luminescence panels (EL),
liquid crystal display film (LCD), signal display (LED) the processing of photo-voltaic solar energy and other industries.
Our strong technical force, processing equipment, advanced technology, test hardware and software improve, with strict
quality management system.
Company to "excellence, innovation," the quality and business philosophy, tireless pursuit of the spirit, the pursuit of
perfection, beyond infinity, with you to create a better future.

Adhering to the principle of technological advances, the instructions in this manual and parameters, the picture
only for reference, the latest agreement shall prevail in kind or both;

▲主要参数

▲ Mainly parameter
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设备型号 Model PSM-4060V PSM-5070V PSM-6080V

工作台面积（mm） Table size 450×650 550×750 650×850

最大网框尺寸(mm) Max screen frame size 700×900 800×1000 900×1100

最大印刷面积(mm) Max Printing area 400×600 500×700 600×800

最大印刷物厚度(mm) Max height of objects ≤80 ≤80 ≤80

工作台微调范围（mm）Adjustment range of

table
±10 ±10 ±10

机器重量(kg) Net weight 110 120 140

▲ 机器各部位名称
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图列说明：

1、重锤 –Balance tup

2、调节手柄 –Adjustment Handle

3. 导杆- Guide Rod

4、印刷台板- Working table

5、电源开关-Power switching

6.长吸风开关-Vacuum switching
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7、脚踏开关接头- Foot switching connecting seat

8.压网板调节五星手柄-Pressing screw

9. 网夹 –Screen nip

10.微调手柄 -Micro-adjustment screw

11.地脚杯- Foot screw

▲机械操作说明
1、 先将吸风平台清洗干净

2、 再将电源线接好电源，然后打开电源开关，同时把脚踏开关线接好。

3、 再将网夹上的五星手柄按需求的高度调好，再放网版，再将五星手柄锁紧。

4、 最后把承印物摆放置丝印台板上，按所要求尺寸对位，套色！

★、特别注意事项：在操作时当把头和手伸入机器内时，请关闭电源

1, First clean the suction platform

2, And then connected the power cord, then turn the power switch, while the foot switch

cable connected.

3, Then the five-star network folder on the height of the handle a good tune on demand,

add screen, and then handle the five-star lock.

4, The last place to put screen platform substrate board, according to the required size of

the position, color printing!

★,Special attention: in operation when the head and hand into the machine, turn off the

power
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220V Power
supply

连接压缩空气

Connecting with
Compress air

吸风限位开关

Vacuum Limited
switching

吸风限位开关

Vacuum Limited
switching
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